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MAANMITTARIKILTA RY 
Hallituksen kokous 2/2018 
Aika: 17.1.2018 klo 17:00 
Paikka: Maarintalon neuvottelutila, Sähkömiehentie 3, 02150 Espoo 
 
Paikalla: 
Meri Ahokas 
Janne Olin 
Veera Lehto 
Laura Tuomainen 
Juho Virtanen 
Tommi Alajoki 
Iiro Vainikainen 
Ilmari Talvitie - Poistui kohdassa 23 
Julianna Porkka 
Silja Jousi 
Emma Savela - Poistui kohdassa 10 
Pinja Raitanen - Poistui kohdassa 10 
Emilia Taskinen - Poistui kohdassa 10 
Olli Erkkilä 
Hanna Koskiahde - Poistui kohdassa 17 
Ville Alasalmi - Saapui kohdassa 19 
 
Poissa: 
Helena Huhtinen 
Tiiamari Tolonen 
Netta Maijala 
 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Puheenjohtaja avasi kokouksen 17:01. 

 
2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 
Myönnettiin puhe- ja läsnäolo-oikeus seuraaville henkilöille: 
Emma Savela 
Pinja Raitanen 
Emilia Taskinen 
Olli Erkkilä 
Hanna Koskiahde 
 

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 
5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
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- 1/2018 
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

 
6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT  

Esitys: Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Iiro Vainikainen ja Tommi Alajoki. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN 

Esitys: Valitaan viikkotiedotteen tiivistelmän kirjoittajaksi toinen pöytäkirjan tarkastajista. 
Päätös: Valittiin Tommi Alajoki kirjoittamaan tiivistelmä kokouksesta viikkotiedotteeseen. 

 
8. ILMOITUSASIAT 

Maanmittarikillan AYY-kummi, Emma Savela on läsnä kokouksessa. 
 

9. KUULUMISKIERROS 
Ilmari: Hyvin 
Meri: Hyvin 
Pinja: Kivaa esitellä hyvinvointikyselyn tuloksia 
Iiro: Creative Sustainability ahdistaa, onneks Veikkausliigan otteluohjelma tuli ulos jee 
Sepi: All good in the hood 
Olli: vaikka sama 
Laura: ihan hyvää, pieni stressi 
Silja: ihan hyvää 
Hanna: mainiosti 
Veera: hyvin 
Tommi: sain 20 noppaa 
Janne: hyvin 
Nanna: kylmä 
Emilia: hyvin 
Emma: Olen AYY:n hallituksessa asumisesta ja kiinteistöistä vastuussa oleva henkilö.  
Vierailen Maanmittarikillan hallituksen kokouksissa noin kerran kuukaudessa kertomassa  
AYY:n kuulumisia.. Tavoitteena on parantaa Maanmittarikillan ja AYY:n hallituksen välistä  
tiedon kulkua. Meri jakaa mun yhteystiedot hallitukselle. Saa kutsua aftereille. Seuraavalla  
kerralla on asiaakin. 

 
10. HYVINVOINITITYÖRYHMÄ 

Esitys: Emilia Taskinen, Janne Olin ja Pinja Raitanen esittelevät hyvinvointikyselyn tuloksia: 
 
Kysely oli auki syksyllä 2017. Killan vuosikokouksessa esitellään raportti ja kerrotaan siellä  
vielä enemmän. Kyselyyn saatiin 93 vastausta, mikä on kattava otos ottaen huomioon, että  
killassa on jäseniä noin 350. Vastaajia oli tasaisesti eri vuosikursseilta 
 
Merkittävä osa jäsenistä koki, että killan toiminta keskittyy liikaa alkoholin ympärille ja  
varsinkin vanhemmat vuosikurssit kokivat normaalia enemmän painetta käyttää alkoholia  
killan tapahtumissa. n. 40% haluaisi että kilta järjestää enemmän alkoholittomia tapahtumia,  
peli- ja liikuntatapahtumia. 
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Emma Savela: Arkkareilla on kulttuuri- ja liikuntatoimikunnat ja tapahtumia on noin 1-2 krt/kk.  
Osallistumisaktiivisuus on panostuksen seurauksena noussut tasaisesti muutamassa  
vuodessa. 

 
Joka viides on kokenut killan toiminnassa seksuaalista ahdistelua, joista kukaan ei ilmoittanut,  
että ahdisteluun olisi puututtu. 75% vastanneista oli saanut ystäviä killasta ja suurin osa  
kokee että killan tapahtumiin on helppo osallistua. Kiltalaiset kuitenkin kokevat, että  
toimintaan on vaikea osallistua, jos on jo kerran tippunut kelkasta. 
 
Tällä hetkellä ei ole toimintatapoja seksuaaliseen ahdisteluun tai syrjintään puuttumiseen.  
Olisi hyvä, että kiltahuoneella vähintään moikattaisiin ihmisiä, niin kaikille olisi  
matala kynnys tulla sinne ja pidettäisiin yllä positiivista ilmapiiriä.  

 
18% on kokenut Ajan totuuden ahdistavana ja noin 15% homonaamalaulun, 22 % mielestä  
sen laulaminen pitäisi lopettaa.  
 
Pidettiin positiivisena, että perinteitä kyseenalaistetaan, mutta  
näihin liittyviä toimenpiteitä tulee harkita tarkasti. Esimerkiksi Homonaamalaulu luo  
ristiriitaisia tunteita: killan tapahtumissa pidetty perinne, mutta yleisissä tapahtumissa  
voitaisiin ehkä olla laulamatta, sillä killan ulkopuoliset ihmiset eivät välttämättä ymmärrä mistä  
on kyse ja tämä saattaa luoda huonon kuvan Maanmittarikillasta.  
 
Kyselyä voisi tulevana vuonna jatkaa/tehdä syksyllä uusi kysely. Loppuraportissa esitellään  
toimenpide-ehdotuksia havaittuihin ongelmiin. Loppuraportti esitellään Maanmittarikillan  
vuosikokouksessa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
11. KEVÄTPÄIVÄNTASAUS 

Esitys: Hanna Koskiahde kertoo tapahtuman tilanteen ja esittelee tahot, joille illalliskortit tulisi            
tarjota. Päätetään kuinka monta illalliskorttia tarjotaan vuosijuhlatoimikunnalle:  
 
Järjestelyt sujuvat hyvin. Laskuja lähetetään rahastonhoitajalle sitä mukaa kun niitä tulee.           
Pääjuhlapaikan lasku tulee todennäköisesti vuosijuhlien paikkeilla. Kaikki tarvittavat paikat on          
varattu. Cocktail-tilaisuuden aikataulu ja budjetti toimitetaan hallitukselle kun mahdollista. 
 
Vuosijuhlatirehtöörit toivovat tietoa kunniamerkin saajien määrästä ajoissa.       
Kevätpäiväntasaukseen ostetaan tarjoiluastiat, jotka jäävät killalle. 
 
Meri Ahokas tiedustelee Neuvostolta, ovatko muut killat tarjonneet TJ:lle, Aavalle tai AYY:n            
hallitukselle illalliskorttieja vuosijuhlille. Kutsut vuosijuhlille lähetetään tällä viikolla.  
 
Hallitus hoitaa vuosijuhlienmaksuliikenteen. 
Päätös: Mikäli muut killat ovat tarjonneet illalliskortteja edellä mainituille järjestöille, niin myös            
Maanmittarikilta tarjoaa.  

 

 



 
 
 
MAANMITTARIKILTA RY HALLITUKSEN KOKOUS 4/8 
Aalto-yliopisto 2/2018 
Insinööritieteiden korkeakoulu Pöytäkirja 
 
 
 

 

12. RAHA-ASIAT 
12.1. Hyväksyttävät laskut 
Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: 

- Ullanunelma Oy, koristeita kokkareille 25,55€ 
- Clas Ohlson, vujuhärpäkkeitä 179,90€ 
- AYY, Smökin vuokra Kaveriperhesitseille 550,00€ 
- Hong Kong Express Oy, vujuhärpäkkeitä 47,75€ 
- Janne Olin, korvaustosite, maitoa kiltahuoneelle 7,50€ 
- Pinja Raitanen, korvaustosite, baaritiskin maalaustarvikkeita 87,35€ 
- Pinja Raitanen, korvaustosite, keittiövälineitä pikkujouluihin 50,26€ 
- Aino Ruohola, korvaustosite, vuju kirjekuoret ja postimaksut 12,20€ 
- Hanna Koskiahde,korvaustosite, vuju koristelutarvikkeet 

 ja härpäkkeet 37,78 € 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
12.2. Hankinnat killan kortilla 

 
12.3. Uudet jäsenet 
Esitys: Hyväksytään seuraavat henkilöt Maanmittarikillan jäseniksi: 
Nelli Nokkonen 
Valtteri Karttunen 
Janne Kousa 
Alli Ennola 
Aniol Amat Blai 
Shuang Shi 
Zhang Guoli 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
 

12.4. UVP2018 laskujen maksu  
Esitys: Päätetään miten UVP:n juoksevista kuluista vastataan ennen matkustajien valintaa ja           
sponsorien varmistumista. 
Päätös: Kilta hoitaa UVP:n maksuliikenteen ja ennakkomaksut. 

 
13. KULTAISTEN JA HOPEISTEN ANSIOMERKKIEN HAUN AUKAISEMINEN 

Esitys: Päätetään aukaista kiltalaisille mahdollisuus ehdottaa hopeisten ja kultaisten         
ansiomerkin saajaa.  
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
14. KILLAN POSTI 

Esitys: Valitaan killan postien hakemisesta vastuussa oleva henkilö tai henkilöt. 
Päätös: Silja Jousi hakee postit Konetalolta. Juho Virtanen hakee postit AYY:n toimistolta 1-2             
kertaa kuukaudessa.  
 

15. MAAKANSAN RAHASTO 
Esitys: Keskustellaan Maanmittarikillan Tuki ry:ltä saatujen rahojen käytöstä: 
Kiltahuoneen kehitykseen haetaan rahaa TTER:ltä - jos ei saada, voidaan harkita  

 



 
 
 
MAANMITTARIKILTA RY HALLITUKSEN KOKOUS 5/8 
Aalto-yliopisto 2/2018 
Insinööritieteiden korkeakoulu Pöytäkirja 
 
 
 

 

Maanmittarikillan tuki ry:n rahojen käyttöä tähän tarkoitukseen. Harkitaan kyselyn  
järjestämistä aiheesta. Tilannetta arvioidaan uudelleen keväämmällä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
16. VANHAT HALLITUSKUVAT 

Esitys: Päätetään miten vanhat hallituskuvat ripustetaan kiltahuoneen seinille ja valitaan          
henkilö vastaamaan toteutuksesta. 
Päätös: Janne Olin hoitaa kuvien ripustamisen kiltahuoneen seinille yhdessä         
kiltahuonevastaavien kanssa. 

 
17. HALLITUSKUVA 

Esitys: Keskustellaan hallituskuvan ottamisesta. Ilmari Talvitie esittelee ehdotuksen        
hallituskuvasta. 
Päätös: Valitaan ehdotus 3, “laatikkokuva”. Päätoimittaja hoitaa hallituskuvan tuottamisen         
(pesteineen). Otetaan kuva helmikuun alussa.  

 
18. HALLITUKSEN KEVÄTVIRKISTÄYTYMINEN 

Esitys: Päätetään hallituksen kevätvirkistäytymisen päivämäärä. 
Päätös: Päätettiin päivämääräksi perjantai 23.3.2018 

 
19. VUOSIJUHLAEDUSTUKSET 

Esitys: Valitaan edustajat Pelletti ry:n vuosijuhlille (16.2.), SIK:in Potentiaalin Tasaukseen          
(17.2.) sekä Kemistikillan Kondensatioon (24.2.). 
Pelletti: Tommi Alajoki 
PoTa: Iiro Vainikainen, Juho Virtanen 
Kondensatio: Julianna Porkka, Meri Ahokas 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
20. VUOSIKOKOUS 

20.1. Vuosikokouksen ajankohta 
Esitys: Päätetään vuosikokouksen ajankohta. 
Päätös: Päätettiin vuosikokouksen päivämääräksi torstai 22.2.2018 klo 18:00. 

20.2. Toimintasuunnitelma 
Esitys: Päätetään, että jokainen valmistelee oman osuutensa toimintasuunnitelmasta 
ja sovitaan valmistelun aikataulusta. 
Päätös: Päätettiin, että hallituksen jäsenet kirjoittavat oman osuutensa toimintasuunnitelmasta         
viimeistään  31.1.2018. 

20.3. Talousarvio 
Esitys: Meri Ahokas ja Silja Jousi tuovat tiedoksi budjettipohjan.  
Päätös: Päätettiin, että jokainen hallituksen jäsen valmistelee arvion omista kustannuksistaan          
31.1.2018 mennessä budjettipohjaan. Meri Ahokas ja Silja Jousi laativat budjetin arvioiden           
pohjalta. 

 
21. MENNEET TAPAHTUMAT 

21.1. Skanska-excu 4.1.2018 

 



 
 
 
MAANMITTARIKILTA RY HALLITUKSEN KOKOUS 6/8 
Aalto-yliopisto 2/2018 
Insinööritieteiden korkeakoulu Pöytäkirja 
 
 
 

 

Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtuman kulun: 
Excursio sujui hyvin. Paikalle tuli 19 excuilijaa. Vain yksi ilmoittautuneista ei muistanut saapua             
paikalle. Skanskalla oli informatiivisia presentaatioita ja kiltalaiset esittivät hyviä kysymyksiä.          
Järjestäjät Skanskan puolelta vaikuttivat myös olevan tyytyväisiä. Eivät kuitenkaan voineet          
ottaa vastaan, exculahjaksi tarkoitettua putelia. Annettiin kuitenkin heille Ulkoexcursion         
matkajulkaisu. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.2. Kauden avajaiset 12.1.2018 
Esitys: Netta Maijala kertoo tapahtuman kulun:  
Tapahtuma sujui kivasti, ja Linkin ja Fundin kanssa yhteistyö oli sujuvaa. Ruokaa oli varattu              
sopiva määrä ja tapahtumassa kävi n. 25-30 henkilöä. Osa ihmisistä kävi vain piipahtamassa             
ja osa oli koko illan mukana. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.3. Killan vaihto 13.1.2018 
Esitys: Meri Ahokas kertoo tapahtuman kulun: 
Tapahtuma sujui hyvin. Osallistujia oli päivän aikana 10 - 15. Ihmiset tykkäsivät.Alkoholia            
nautittiin maltillisesti. Rastit toimivat ja niitä oli sopiva määrä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.4. Talvipäivä 16.1.2018 
Esitys: Meri Ahokas kertoo tapahtuman kulun:  
Pidettiin rastia Ossinkulmalla Fundin ja Linkin kanssa. Ruokaa jäi taas yli vaikka määrä  
puolitettiin viime vuodesta (5kg nakkeja ja lihapullia, 5kg ranskalaisia). 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
22. TULEVAT TAPAHTUMAT 

22.1. Kaveriperhesitsit 19.1.2018 
Esitys: Veera Lehto ja Laura Tuomainen tuovat tiedoksi tapahtuman tilanteen: 
Pöytäliinat puuttuvat. Työvoimaa on saatu riittävästi.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

22.2. ENG Practicesitsit 24.1.2018 
Esitys: Tiiamari Tolonen tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen: 
Sitsit hoituvat omalla painollaan, jatkot on avoimet eli sinne voi tulla, maksaa killalle n. 50€. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

22.3. ISOrekry 29.1.2018 
Esitys: Juho Virtanen tuo tiedoksi ISOrekryn tilanteen: 
Tapahtumailmoittautuminen on tehty ja Olohuone on varattu. 30 € on varattu ruokiin. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

22.4. Pikkulaskiainen 8.2.2018 
Esitys: Julianna Porkka tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen:  
35 ilmoittautunut. Todennäköisesti lisää osallistujia on tulossa. Matkan hinnaksi         
muodostumassa 33 € per henkilö. Lasku bussista tulee rahastonhoitajalle pian.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

22.5. Gravitaatioetkot 13.2.2018 
Esitys: Keskustellaan Gravitaatioetkojen pitämisestä. Ilmari Talvitie tuo tiedoksi ehdotuksen         
baarista: 
Mr. Don. Ilmari Talvitie soittaa baariin etukäteen ja varmistaa, että tapahtuma on            
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anniskeluravintolan puolesta ok. Silja Jousi, Meri Ahokas, Janne Olin ja Ilmari Talvitie ovat             
tapahtumassa hallituksen puolesta. Facebook-tapahtuma tehdään, kun järjestelyt       
varmistuvat. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

22.6. Tenttiviikon viini 16.2.2018 
Esitys: Tiiamari Tolonen tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen:  
Ilmoittautuminen aukesi tänään, Daniel Grönlund on informoinut tapahtumasta alumneille. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

22.7. Paikkatietokeskus-excursio 28.2.2018 
Esitys: Ville Alasalmi tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen:  
MML järjestää 28.2. MK-IK-Poligoni -yhteisexcursion Maanmittauslaitoksen 
Paikkatietokeskukseen Masalaan. Excu on suunnattu lähinnä kandiopiskelijoille ja on 
suomeksi. IK 15, MK 15 ja Poligonille 10 hlö = yht 40 hlö. MML hoitaa sinne bussikyyditykset 
(klo 15.30 lähtö Otaniemestä - klo 19 takaisin Otaniemessä).Ville on sopinut IK:n ja Poligonin 
ysvien kanssa, että ilmo exculle hoidetaan MK:n kautta, mutta kukin mainostaa itse excua. 
Olli Erkkilä ottaa vetovastuun excun järjestelyistä. Olli Erkkilä ja Tommi Alajoki hoitavat 
tapahtumailmoittautumisen. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

22.8. Hallituksen virkistäytyminen 
Esitys: Janne Olin, Iiro Vainikainen ja Juho Virtanen tuovat tiedoksi tapahtuman tilanteen:  
Ei ole tehty vielä mitään. 
Päätös: Tapahtuman kustannusten ylärajaksi päätettiin 50 € / henkilö. Vastaavat esittävät           
ehdotuksensa seuraavassa kokouksessa. 

22.9. UVP 22.-30.8.2018 
Esitys: Janne Olin ja Iiro Vainikainen tuovat tiedoksi tapahtuman tilanteen:  
Sponsseja tullut ihan hyvin tähän mennessä. Köln majoitus vaihtui Düsseldorfiin. Kilta voisi            
mahdollisesti tarjota yhden illallisen. Ilmoittautuminen aukeaa helmikuun lopussa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
23. JAOSTOKIERROS 

23.1. Opintojaosto 
23.2. Fuksijaosto 

23.2.1. Maisteri-tammifuksit 
Esitys: Tiiamari Tolonen tuo tiedoksi maisteri-tammifuksien tilanteen:       
Maisteri-tammifukseja eli vaihtareita on 7kpl, joista muutama vaikuttaa aktiiviselta.         
Haalareita myyty 1 kpl.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

23.3. Muut jaostot 
23.3.1. NM 

Esitys: Meri Ahokas tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen: Tapahtumasta on kokoustettu          
IK:n ja Poligonin kanssa. Pyritään jäämään rahallisesti omillemme. MK:lla vastuu          
viimeisen illan bileistä. Järjestelyissä ovat mukana Meri Ahokas, Julianna Porkka,          
Pekka Mattila, Ville Alasalmi sekä mahdollisesti IE ja muu hallitus. Järjestäjät           
kokoustavat keväällä ja kulut tarkentuvat lähempänä tapahtumaa. Ohjelmana on         
approilua, excuja, sitsit, bileet yms. Olli Erkkilä liittyy mukaan järjestämään          
excursioita. 
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Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

24. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
Killan sääntöjä ja hallitus- ja toimihenkilöohjesääntöä tulee muuttaa. Vaalimenetelmä on tällä           
hetkellä säännöissä muotoiltu väärin. Lisäksi säännöt tulee tarkistaa kokonaisuudessaan ja          
korjata muut mahdolliset virheet. Meri Ahokas, Janne Olin ja Juho Virtanen katsovat sopivan             
ajankohdan sääntöjen uudelleenmuotoiluun.  

 
25. SEURAAVA KOKOUS 

Puheenjohtaja kutsuu hallituksen koolle. Pyritään pitämään seuraava kokous tammikuussa. 
 
26. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:12. 
 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi, 
 
 
_________________________ __________________________ 
Meri Ahokas Janne Olin 
Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja 
 
 
 
 
 

 


